
PROTOKÓŁ NR 9/08

z posiedzenia Komisji Sportu, Turystyki i Współpracy z Zagranicą,

które odbyło się 4 września 2008 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:00, zakończyło – o 18:10. Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Kordian Kosowski - Przewodniczący Komisji,

2. Anna Klepacz,

3. Genowefa Pohoska,

4. Piotr Tyrawa.

Nieobecny usprawiedliwiony: Andrzej Machnica.

Zaproszone osoby:

1. Tadeusz Cwynar,

2. Daniel Szatkowski,

3. Bartosz Lipiński,

4. Katarzyna Kosowska,

5. Janusz Kwak,

6. Witold Szczudłowski ZGK.

Porządek obrad:

1. Omówienie i  próba identyfikacji  problemów związanych z  opracowywaniem i  składaniem 

wniosków o środki zewnętrzne.

2. Prezentacja planowanych przedsięwzięć i projektów współfinansowanych ze śr. zewn. 

3. Krótkie omówienie planów utworzenia organizacji turystycznej w ramach ZGK.

4. Rozpatrzenie pisma z Olimpii Kowary w sprawie zakupu bramek atestowanych.

5. Omówienie zaawansowania prac nad realizacją projektu: „Sąsiedztwo w cieniu Kowarskiego 

Grzbietu” - w ramach EWT 2007-2013.

6. Sprawy różne.

Ad. 1  Obecny na spotkaniu p.  Szatkowski  wyjaśnił,  że tłumaczenie projektu dotyczącego parku i 

kortów w Kowarach zawierało nieznaczne odstępstwa w czeskiej i polskiej wersji językowej. Wskazał jednak, 

że pewna opieszałość ze strony p.  Bartosza Lipińskiego mogła przyczynić się do odrzucenia wniosku, ale 

również czas przepływu informacji  w Biurze.  Na dzień dzisiejszy projekt  ma zostać ponownie złożony w 

październiku, a partnerstwo w ramach projektu ma być znacznie rozszerzone.

W  przypadku  projektu  dot.  PTTK,  pan  Bartosz  Lipiński  wskazał  na  problemy  techniczne  jako  główną 

przyczynę oraz zbyt krótki okres na wprowadzenie wniosku do generatora. Jako kolejną przyczynę nadmienił 

okres urlopowy i urlop Pani Dyrektor Sp 1.

Ad.  2  Załącznik  nr  2  zawiera  opis  wszystkich  planowanych  przedsięwzięć  i  projektów 

współfinansowanych ze środków zewnętrznych – przygotował Pan Bartosz Lipiński.
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Ad.  3  Pan Szczudłowski  przedstawił  koncepcję  stworzenia  organizacji  turystycznej  działającej  w 

ramach ZGK, której głównym zadaniem byłaby promocja Regionu Karkonoskiego. Oprócz wspomnianych już 

przygotowań, pod szyldem ZGK i przy współpracy lokalnych władz, prowadzone są prace dot. przygotowania 

regionalnego produktu turystycznego w postaci np. tzw. Parku Kulturowego.

Ad.  4  Pismo  zostało  wstępnie  zaopiniowane  pozytywnie,  jednakże  Pan  Burmistrz  wskazał  na 

przeszkody prawne.  Aby kupić  w/w bramki  naruszony musiałby  być  regulamin konkursu,  który  wygrała 

Olimpia.  Obecni  Radni  poparli  stanowisko p.  Burmistrza.  Obiecano  jednak omówienie  tego problemu z 

Panem Skarbnikiem i próbę jego rozwiązania.

Ad. 5 Oczekujemy na przesłanie umowy. Pierwsze zakupy mają zostać już niebawem zrealizowane. 

Przygotowania idą zgodnie z planem.

Ad. 6  Pan Burmistrz poinformował Radnych, że odpowiedział Pani Dagmarze Mazur na pismo z 

dnia 13.08.2008. Ponadto sprawą zainteresował się też Radny tego okręgu Pan Płoński.

Wnioski Komisji:

1. Prośba  o  wyjaśnienie  kwestii  zakupu  bramek  dla  Klubu  Olimpia  Kowary.  Czy  Gmina  może 

sfinansować ten zakup? (wszyscy)

2. Propozycja „przyjrzenia się” pracy wydziału (biura) kierowanego przez p.  Bartosza Lipińskiego w 

aspekcie pozyskiwania środków unijnych (przewodniczący Rady Miejskiej). Wniosek został złożony 

po uzasadnieniu problemów z projektami. 

Protokołował:                                                                                                             Przewodniczący

Kordian Kosowski                                                                                            Komisji Sportu, Turystyki

                                                                                                                              i Współpracy z Zagranicą
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